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Na temelju članka 19. Statuta Grada Buzeta („Službene novine Grada Buzeta“, broj 
2/2021. i 10/2021.), Gradsko vijeće Grada Buzeta je na sjednici održanoj dana 19. 
listopada 2022. godine donijelo 
 

 

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Zapisnika 

s 14. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane 31. kolovoza 2022. godine  

 

1.  

Prihvaća se Zapisnik s 14. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane dana 31. 
kolovoza 2022. godine. 

 

Zapisnik iz stavka 1. ove točke prilog je ovom Zaključku. 

 

2. 

Ovaj Zaključak stupa na snagu osam dana od dana objave u „Službenim novinama 
Grada Buzeta“.  

 

KLASA:  

URBROJ:  

Buzet,  

GRADSKO VIJEĆE GRADA BUZETA  

 

         PREDSJEDNIK 

                    Davor Prodan 
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ZAPISNIK 
s 14. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta 

održane 31.08.2022. godine 
 
 

Sjednica je održana u gradskoj vijećnici u Narodnom domu u Buzetu, Ulica II. 
istarske brigade 2. 

 
Sjednica je započeta u 19,00  sati. 

 
Sjednicu vodi: Davor Prodan, predsjednik Gradskog vijeća. 

 
Zapisnik vodi: Tatjana Merlić, viši referent za opće poslove u Upravnom odjelu 

za opće poslove, društvene djelatnosti i razvojne projekte. 
 

Prisutni članovi Gradskog vijeća: Dean Prodan,  Mura Kalčić Salopek,  Nenad 
Šćulac, Sandi Černeka, Dubravka Črnac Dujanić, Michela Blagonić, Davor Prodan, 
Iris Fabijančić, Elvis Černeka, Kristijan Jermaniš, Leana Petohleb Krota, Elena 
Jerman. 

 
Odsutni članovi gradskog vijeća: Vedran Majcan. 

 
Ostali prisutni: gradonačelnik Damir Kajin, Maja Ivančić, Denis Prodan, Elena 

Grah Ciliga, Anica Milković Grbac, Reana Glavić Jačić, Mikela Zimerman, Gordana 
Čalić Šverko. 

 
 Davor Prodan srdačno pozdravlja svih u gradskoj vijećnici, te otvara 14. 

sjednicu Gradskog vijeća grada Buzeta. Iznosi da bi bio puno zadovoljniji kada bi 

uvod u sjednice Gradskog vijeća započeo s osvrtom na poslovne, urbanističke, 

umjetničke, znanstvene, sportske ili bilo koje druge uspjehe na gradskom, 

županijskom, nacionalnom, europskom i svjetskom nivou ili pak istaknuo političke i 

druge zanimljivosti, neovisno o predznaku ili strukturi takvih informacija jer, 

očigledno, život civilizacije kojoj pripadamo nije isključivo idealan ili romantiziran u 

sadržaju, u njemu je i previše nasilja, surovosti, korupcije te ljudi i 

organiziranih skupina koji ne biraju sredstva kako bi došli do svojih ideoloških, 

psiholoških, materijalnih, geopolitičkih i drugih interesa. Njih cijena i ljudski život ne 

zanima, zanima ih koncentracija moći i kontrola procesa koji se razlikuje od 

njihovih iskrivljenih vrijednosti, umjesto želje za uvažavanjem različitosti, odabrali su 

najsuvremenije oružje i žrtvu mnogobrojnih ljudi i s ukrajinske i ruske strane, kako bi 

potisnuli i eliminirali želju za nacionalnom slobodom i izgradnjom demokratskog 

društva poput onog kojeg prepoznajemo u najrazvijenijim zemljama zapadne i 

sjeverne Europe od kojih su većina njih uključeni u političke asocijacije Europske 

unije.  

Danas je 189-i dan rata na tlu Europe - koji se vodi u Ukrajini te se njegov kraj ne 

nazire - sa strašnim posljedicama koje prvenstveno trpi ukrajinski narod u odbrani 

svoje zemlje od agresije svog dojučerašnjeg susjeda, ona je neopravdana te 

nametnuta i pokazuju svoju žestinu i svirepost, a indirektno taj rat producira 

konzekvence na cijeli svijet koji se suočava s ekonomskim učincima takvog stanja 
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izraženog kroz inflaciju, povećanje cijena, pada životnog standarda, energetsku 

ucjenu, neizvjesnost sa stvaranjem straha od budućnosti povezanog s ne 

posustajućom pandemijom, klimatskim promjena, nekontroliranog razvoja novih 

tehnologija i drugim egzistencijalnim opasnostima, ali s druge strane i sa snažnim 

odlukama - koje nisu jednostavne - demokratskih političkih lidera zapadnog svijeta u 

čijoj je suštini razvoj slobodnog, a ne bilo koje vrste strogih ili blažih oblika 

autoritativnog društva. 

U tom smislu bila bi mi izuzetna čast kada bi veleposlanik Republike Ukrajine u 

Hrvatskoj dr. Vasilij Kirilič prihvatio zajednički poziv gradonačelnika grada Buzeta, i u 

ovom slučaju mene kao predsjednika Gradskog vijeća, da prisustvuje narednoj 

rujanskoj svečanoj sjednici Gradskog vijeća, te svojim dolaskom uveliča Dan Grada 

Buzeta u kojem su svoj novi dom, posao i obrazovanje našli njegovi sunarodnjaci 

Ukrajinci izbjegli od ratnih užasa i ukupne nepogode koje ih je snašla, prilika je to da 

izrazimo podršku cijelom ukrajinskom narodu i svakom oslobodilačkom pokretu u 

svijetu, identično kao i svakoj vrsti pojedinačne ili osobne emancipacije koja u svojoj 

srži introspekcije ima slobodan, demokratski, a ne nasilni ili beskrupulozni karakter. 

Hvala g. gradonačelniče što smo se o tome dogovorili istog trenutka kada je Vaša 

ideja izašla na vidjelo, uvijek ističem nositelja ideje, ne želeći prisvajati nešto što nije 

izvorno u autorstvu, a uvodi u sjednicu nedvosmisleno pokazuju smjer političke 

orijentacije koji zastupam, uvijek u težnji prema plemenitim odnosima u društvu, 

znate i sami da sam najžešći kritičar kada naš gradonačelnik radi suprotno tom stavu 

u pravcu samopromocije i prepisivanju zasluga, moja je preporuka da uvijek treba 

dijeliti uspjehe sa svima u određenom procesu, ali u ovom slučaju zaslužuje pohvale i 

podršku u jasnoći osude agresije i pomoći ukrajinskim izbjeglicama na Buzeštini, te 

ga pozivam da zajedno sa svima nama vijećnicima, izbjeglicama i njihovim 

primateljima omogućimo dodatna financijska ili humanitarna sredstva na način koji 

smo i do sada činili, u skladu sa mogućnostima proračuna i naše osobne/privatne 

pomoći.  

Pozdravljam uobičajeno na prvom mjestu goste današnje sjednice zapovjednika 

Javne vatrogasne postrojbe Buzet g. Denisa Prodana, predsjednicu savjeta mladih 

Grada Buzeta gđu. Maju Ivančić, sve vas vijećnice i vijećnike, gradonačelnika Damira 

Kajina, pročelnice gradske uprave: gđe. Anicu Milković Grbac, Elenu Grah Ciliga te 

v.d. pročelnicu za financije gđu. Reanu Glavić kojoj upućujem podršku i ohrabrenje 

na novom i izuzetno odgovornom radnom mjestu, očekujem dobru suradnju svih 

zaposlenih u tom odjelu, znam za nezadovoljstvo plaćama i želju za novom 

sistematizacijom radnih mjesta, slobodno bilo koji gradski djelatnik ili građanin u 

konačnici može se obratiti sa svojim prijedlozima ili izrazima nezadovoljstva ovom 

gradskom vijeću, na kraju pozdravljam predstavnike medija koje i dalje angažirano i 

vrijedno predstavlja novinarka "Glasa Istre" gđa. Gordana Čalić Šverko te svoje 

kolegice s kojima vodim ovu sjednicu gđe. Mikelu Zimerman kao zamjenicu pravne 

savjetnice Gradskog vijeća te zapisničarku Tatjanu Merlić. 

Molim gđu. Tatjanu Merlić da izvrši prozivku vijećnika i vijećnica kako bi utvrdili 

prisustvo odnosno kvorum neophodan za donošenje pravovaljanih odluka. Na 

sjednici je prisutno 12 od 13 izabranih vijećnika, potpredsjednik vijeća g. Vedran 

Majcan se ispričao na nedolasku zbog ranije preuzetih poslovnih i obiteljskih 
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obaveza, za usvajanje prijedloga Odluka i Zaključka potrebna je većina od  7 

vijećnika/ca koji će pozitivno glasati za predložene pravne akte, a za sjednicu 

predlažem sljedeći dnevni red te nakon prijedloga otvaram raspravu o prihvaćanju ili 

njegovoj nadopuni ili izuzeću iz dnevnog reda pojedine točke. Predlaže dnevni red 

koji je sa jednom točkom dopune izmijenjen u odnosu na dobiveni dnevni red. 

 Elena Grah Ciliga obrazlaže razloge uvrštenja dodatne točke „Razmatranje 

prijedloga i donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti za  potpisivanje 

Ugovora o neposrednom sufinanciranju projekta korištenja obnovljivih izvora 

energije“ u  dnevni red. 

Davor Prodan otvara raspravu po dnevnom redu. 

Nenad Šćulac smatra da je dodavanje dodatne točka opravdan razlog. Jučer 
su dobili materijale o izvješću komunalnog redara koja se čeka već mjesecima, a i 
večeras nije komunalni redar  na sjednici, zbog čega nije dopunjen dnevni red 
Izvješćem komunalnog redara te zbog čega nije komunalni redar večeras pozvan na 
sjednicu? Znamo da je Gradsko vijeće tražilo interpelaciju izvješća.  

Anica Milković Grbac iznosi da je komunalni redar odbio sastaviti izvješće te 
su izvješće sastavile ona i djelatnica odjela. 

Davor Prodan iznosi da će se točka vezana uz izvješće Komunalnog redara 
pripremiti za iduću sjednicu te će se o istoj raspravljati. 

Dnevni red daje se na glasovanje. 
Uz 12  glasova „za“  jednoglasno se donosi se slijedeći  
 

D N E V N I  R E D 

1. Usvajanje zapisnika s 13. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 27. 

srpnja 2022. godine. 

2. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i 
Financijskog izvješća Javne vatrogasne postrojbe Buzet za 2021. godinu.  

3. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Programa rada 
Savjeta mladih Grada Buzeta za 2023. godinu. 

4. Pitanja i prijedlozi. 
5. Razmatranje prijedloga i donošenje Pravilnika o izmjenama i dopunama 

Pravilnika o stipendiranju učenika i studenata.               
6. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o dodjeli javnih priznanja Grada 

Buzeta za 2022. godinu.     
7. Razmatranje prijedloga i donošenje Rješenja o imenovanju stručnog 

povjerenstva radi dodjele koncesije za obavljanje dimnjačarskih poslova. 
8. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti 

za potpisivanje Ugovora o neposrednom sufinanciranju projekta korištenja 
obnovljivih izvora energije. 

 
       

TOČKA 1.  
Usvajanje zapisnika s 13. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 27. 

srpnja 2022. godine 

Rasprave po ovoj točki dnevnog reda nema te se jednoglasno uz 12 glasova 

za donosi se slijedeći  
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ZAKLJUČAK  

Usvaja se zapisnik s 13. sjednice Gradskog vijeća Grada Buzeta održane 27. 

srpnja 2022. godine. 

TOČKA 2. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i 

Financijskog izvješća Javne vatrogasne postrojbe Buzet za 2021. godinu 

 

Denis Prodan obrazlaže izvješće.  

Otvara se rasprava. 

Damir Kajin iznosi da je izuzetno dobra suradnja sa g. Kozlevcem i Antonom 

Sanaderom, a to se najviše primijetilo kada su trebali kanaderi. Slaže se sa 

zapovjednikom da su nam vozila  stara. Iduće godine dobiti ćemo jedno navalno 

šumsko vozilo. Dobiti ćemo i jedan kombi za Hitnu pomoć u iznosu od 1,3 mil. kuna.  

Trebali bi do kraja godine dobiti i 17 vatrogasnih odjela, to je preko 200.000,00 kn. 

JVP je odradila velik posao, kao što je spomenutu u vrijeme Covida, prvi su uvijek u 

pripomoći, u gašenju, u pomoći ove godine kada je po Brgudcu i Ćićariji dostavljati 

vodu itd. Raduje ga suradnja sa susjednim gradovima i općinama, i gradom Koprom 

kojem uskačemo u pomoć i obrnuto. Prioritet je nabava šumskog navalnog vozila, ali 

trebalo bi sve učiniti i upregnuti snage i nabaviti navalno vozilo koje je u pravilu dva i 

više puta skuplje od navalnog šumskog vozila. Za jedan kamion treba vatrogascima 

cca. 50.000,00 kn za gume. Vatrogascima čestita na učinjenom te želi da imaju što 

„manje“ posla, da izaberu između sebe zapovjednika kada g. Denis Prodan odluči da 

će ići u mirovinu. Želi bivšem zapovjedniku Damiru Fabijančiću brzo ozdravljenje, koji 

je ne samo u Buzetu već i na području cijele Istre ostavio i te kako prepoznatljiv trag. 

Davor Prodan također želi bivšem zapovjedniku brzo ozdravljenje. 

Nenad Šćulac iznosi da smo imali relativno mirnu situaciju pogotovo gledajući 

sve u okruženju u odnosu na nas. Imamo snagu koja je uvijek prva, ono što svi 

moramo znati je da vatrogasci nisu samo gašenje požara nego puno više od toga, i 

oni su za svaki grad prva jedinica, ako se dogodi bilo koja od popisa događaja iz 

procjena rizika. Smatra da nam ova godina treba biti upozorenje svima, kada prođe 

ljeto onda svi gledamo kako je sve super prošlo i zaboravljamo na sve što se 

događalo prije toga. Imali smo vrlo sušnu godinu, moguće je da ćemo imati i slijedeću 

i onu poslije toga. To je prva stvar o kojoj bi morali biti svjesni, a druga stvar je ta da 

su se veliki šumski požari počeli pomicati i sjevernije od nas i smatra da bi nam to 

trebalo biti čak i najveće upozorenje. Ako se to dogodilo tamo, prilično je velika  

vjerojatnost da se može desiti i bliže nama, a ako se takvo i nešto dogodi to će biti 

izuzetno teško braniti. Godinu dana ili šest mjeseci nije puno no misli da bi trebali 

polako razmišljati o nekakvim stvarima koje i sami možemo napraviti kako bi barem 

malo smanjili mogućnost velikih požara. Oko nas je jako puno površina koje su 

zarasle  i ako krene malo ozbiljniji požar i padne tamo gdje mi to ne bi htjeli mogli bi 

imati jako velike opožarene površine. Ono što jedino možemo kao grad napravit je da 

napravimo malo veći napor prema vlasnicima svog poljoprivrednog i drugog 

zemljišta, da održavaju svoje površine, da ih čiste i da se one dovedu u red, naravno 

bilo bi idealno kada bi se one mogle privesti namjeni i vratiti poljoprivrednoj 

proizvodnji. To je proces koji je jako mukotrpan i koji će dugo trajati i jako ga je teško 
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provesti, ali ako se niti ne počne onda ne možemo ništa ni napraviti. Sada će s 

obzirom da zna koje ćemo odgovore dobiti na to, samo bi želio s ove govornice 

uputiti na neki način upozorenje svima nama da ćemo morati kroz godine ispred nas 

ulagati jako puno napora da se održava sve ove površine jer bi nam se moglo 

dogoditi nešto izuzetno velikih razmjera. Želio bi samo uputiti upozorenje jer je ovo 

dio teme da razmišljamo o tome i pokušamo nešto napraviti.  

Denis Prodan slaže se sa g. Šćulcem jer ima sve više zaraslog područja. Da 

se nešto desilo ove godine ne zna kako bi završilo. Time nije samo Buzet obuhvaćen 

već je tako u cijeloj Istri, sve se manje zemlja obrađuje i sve više je zaraslog 

područja. Trebalo bi poduzeti određene mjere.  

Nakon rasprave jednoglasno uz 12 glasova „za“ donosi se    

ZAKLJUČAK  

Donosi se  Zaključak  o prihvaćanju Izvješća o radu i Financijskog izvješća 

Javne vatrogasne postrojbe Buzet za 2021. godinu. 

 

TOČKA 3.  

Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Programa rada 
Savjeta mladih Grada Buzeta za 2023. godinu 

 
 

Maja Ivančić obrazlaže izvješće. 
Otvara se rasprava.  
Davor Prodan čestita Maji Ivančić na volonterskom radu, iznosi da se prate i 

njene međunarodne aktivnosti, te iznosi da su izuzetno zadovoljni što na jedan 
odgovoran i profesionalan način vodi Savjet mladih Grada Buzeta. Posebno je 
impresioniran činjenicom da je napravila istraživanja o potrebama mladih. Postavlja 
pitanje koji problem smatra dominantan među mladima? Na sastanku koji je održan  
mladi su iznijeli problem nedostatka prostora za mjesto za zabavu i na kvalitetne 
sportske aktivnosti? 

Maja Ivančić iznosi da su mladi iznijeli problem sportskih aktivnosti gdje bi oni 
mogli provoditi slobodno vrijeme, zapravo kako bi upotpunili slobodno vrijeme. 
Upravo je jedna točka u programu rada bila posvećene sportskim aktivnostima, i 
informirati mlade kakve to sportske aktivnosti postoje. Također započelo se već u 
Srednjoj školi održavati radionice i predavanja o sportskim aktivnostima koje se 
odvijaju u gradu, a za koje nisu možda toliko informirani. Mladi uistinu vide što sve 
Buzet nudi, zapravo nudi punu toga, samo to treba približiti mladima, mladi su 
neupućeni i to je zapravo najveći problem. Što se tiče istraživanja koje se provelo 
došlo se do zaključka da su mladi neupućeni. Traže prostor za zabavu, neke 
aktivnosti gdje mogu provoditi slobodno vrijeme, nedostaje im druženje, pogotovo s 
obzirom na Coronu koja je bila. Treba dati mladima prilike, programe, prostor i 
aktivnosti gdje oni mogu provoditi slobodno vrijeme. Drugi problem na koji se naišlo 
je zdravstveni, psihološko stanje mladih pogotovo nakon Corone, te smatra da treba 
raditi po tom pitanju. Zna da je Crveni križ počeo raditi po tom pitanju no smatra da 
treba približiti mladima da postoji ta varijanta.  
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Davor Prodan iznosi da mladi mogu doći i na sjednicu i reći što ih tišti, dostaviti 
svoje zahtjeve i prijedloge.  

Nakon rasprave jednoglasno se uz 12 glasova „za“ donosi slijedeći  
 
 

ZAKLJUČAK  
 

Donosi se  Zaključak  o prihvaćanju Programa rada Savjeta mladih Grada 
Buzeta za 2023. godinu. 

 
TOČKA 4. 

Pitanja i prijedlozi 
 

Davor Prodan predlaže u dogovoru sa Mikelom Zimerman da vijećnici postavljaju 
pitanja i moli da se napiše ili kaže kome se ista upućuju. 

 
Dubravka Črnac Dujanić postavlja slijedeća pitanja: 

1. Slijedom informacija da 4 liječnika odlaze sa Hitne službe, kakvo je stanje 
sada? 

2. Da li se planiraju nove investicije na području vodoopskrbe? 
 
Mura Kalčić Salopek postavlja slijedeća pitanja: 

1. U kojoj je fazi izrada Urbanističkog plana grada Buzeta i kada se može 
očekivati javna rasprava? 

2. Danas smo dobili popis projekta koji su u planu i tijeku ove godine i na kraju 
dopisa stoji niz prijavljenih malih projekata, zanima me koji su to mali projekti i 
kako će ti projekti unaprijediti život na području Grada Buzeta?  

 
Leana Petohleb Krota postavlja slijedeća pitanja: 

1. Pošto nisam dobila odgovor sa prijašnjih sjednica zanima me je li Gradska 
uprava dobila odgovor od koncesionara kamenoloma te hoće li prihvatiti 
zaključak koji smo donijeli na 10. sjednici Gradskog vijeća 06.04.2022. 
godine? Moli pisani odgovor. 

2. U kojoj je fazi prikupljanje potrebnih podataka za evidenciju svih nekretnina u 
vlasništvu Grada Buzeta . Pretpostavlja da ima zainteresiranih građana, a i u 
interesu je grada da zna čime raspolaže i što bi moglo povećati gradski 
proračun?  

 
Elena Jerman postavlja slijedeća pitanja: 

1. U turističkoj sezoni svi smo svjedoci prometnih gužvi tijekom vikenda u Buzetu 
i okolici. Osim graničnog prijelaza Požane, turisti su počeli masovno koristiti 
rutu preko malograničnog prijelaza Rakitovec, Ogroman je to pritisak vozila na 
cestu koja je sve samo ne cesta (mislim na dio od Rumeni do Rakitovca, a i 
dalje preko slovenskog dijela Krasa). Mještani koji žive uz tu dionicu imaju 
velikih problema zbog toga, od vožnje  i čekanja u kolonama do mogućnosti 
priključenja  u promet sa svojih pristupnih cesta na glavnu cestu. Turisti se čak 
upute automobilima, kamperima i na staru cestu preko Perci, na koju znamo 
da je u katastrofalnom stanju. 
S obzirom na pritužbe mještana Počekaji, Finderli, Rumeni, Krbavčići, Stupari, 
Majcani i Mandaši i Sv. Martina, Grad Buzet bi trebao, u suradnji s policijom, 
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preusmjeravati promet na granični prijelaz Požane, a možda čak tražiti i 
brisanje te GPS rute preko Rakitovca, koji bi trebao ostati na raspolaganju 
isključivo domicilnom stanovništvu, i s jedne i druge strane granice. 
Zanima me što Grad Buzet može i što će poduzeti prije slijedeće turističke 
sezone za riješiti ovaj problem? 

2. Grad Buzet se može pohvaliti lijepim brojem tvrtki i obrta koje posluju i djeluju 
na njegovom području. Te tvrtke i obrti, uspješno vode poduzetnici, obrtnici, 
često vizionari, a najčešće samozatajni ljudi.  
Tijekom djelovanja u Odboru za javna priznanja, primijetila sam sa gradska 
uprava zajedno sa gradonačelnikom ne znaju, ne prate obljetnice poslovanja 
koje te tvrtke i obrti obilježavaju: i desi se da često te obljetnice prođu 
neopaženo, neobilježeno, iako  je njihov doprinos gradu značajan i velik, kako 
zbog zapošljavanja lijepog broja građana, tako i zbog punjenja proračuna. 
Moram napomenuti, da to nije problem samo u zdanje vrijeme, to je problem 
koji se povlači dugi niz godina. 
Zato predlažem, gradonačelniku i gradskoj upravi, da slože evidenciju 
aktivnosti ma području Buzeta, sa podatkom godine osnivanja, radi lakšeg 
praćenja tih obljetnica, te da tvrtkama i obrtnicima uveličaju obljetnice 
davanjem jubilarnih nagrada, priznanja i zahvalnica. 
Bila bi to jedna mala gesta u znak pažnje i zahvalnosti, jer ipak te tvrtke i obrti 
pune gradski proračun.   

 
Dean Prodan postavlja slijedeće pitanje : 

1. Zbog sigurnosti na županijskoj cesti Mažinjica – Mirna stanovnici tog područja 
tražili su da se ograniči promet. Šta je učinjeno po tom pitanju? Pitanje upućuje 
gradonačelniku.  

 
Kristijan Jermaniš postavlja slijedeća pitanja: 

1. S obzirom na informacije koje sam dobio od građana da se krađe moraju 
prijavljivati u Pazin, da više nema 24-satnog dežurstva u buzetskoj Policijskoj 
ispostavi te da se telefonski pozivi preusmjeravaju na Policijsku postaju Pazin, 
apelira na gradonačelnika da uputi dopis čelništvu policije i da zatraži povratak 
svih usluga koje su buzećani dosad imali u policijskoj ispostavi u Buzetu. Da 
se ponovno uspostavi 24-satno dežurstvo i sa se građanima Grada Buzeta i 
okolnih područja na telefon javljaju djelatnici u Buzetu kako bi se i efikasnije 
riješili njihovi problemi i potrebe. 

2. Gdje se došlo sa pripremom dokumentacije te da li se u međuvremenu dobila 
građevinska dozvola za izgradnju Doma u Valicama i ima li Grad Buzet u 
slijedeće dvije godine u planu započeti s izgradnjom doma? Želim da mi se 
dostave preslike eventualno ishođenih dozvola, ako postoje.  

3. Nakon dva mjeseca napokon je stigao dopis na očitovanje MO Vrh u vezi 
zamjene dijela gradske parcele sa privatnom parcelom. S obzirom da se radi o 
parceli na kojoj se održavaju sajmovi i plesovi i sportski turniri, prvenstveno u 
pljočkanju u čemu je Marčenegla poznata te različite proslave mještani, MO je 
pozvao mještane Marčenegle da se očituju žele li izvršiti tu zamjenu. Mještani 
iz gore spomenutih razloga nisu podržali zahtjev za zamjenom no samo par 
tjedana kasnije dolazi novi zahtjev prema MO da se očituju o istom djelu 
parcele, ali sada sa zahtjevom za prodaju bez zamjene istom ponuditelju kao i 
prije što je naravno razljutilo mještane i članove MO jer su  prije samo par 
tjedana  rekli da ne žele da se prodaje zemljište koje služi javnoj namjeni.  
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Zanima ga zbog čega se toliko forsira prodaja pojedine gradske parcele ako 
su mještani i MO protiv toga, znači ako tako nastavimo za koju godinu ćemo 
moći početi prodavati i društvene domove? 

 
Nenad Šćulac iznosi da bi htio komentirati raspravu vezanu uz komunalnog 

redara. Čuli smo da je komunalni redar odbio doći Gradskom vijeću izložiti svoje 
izvješće. Podsjeća da je to normalna praksa  bila u Gradu Buzetu ranije. Komunalni 
redar je uredno dolazio svake godine Gradskom vijeću predstaviti svoje izvješće i 
nikada oko toga nije bilo problema. Inače službenici smiju odbijati naloge isključivo 
ako se radi o nečemu što je protuzakonito, može pročitati zakonski članak no smatra 
da nema potrebe. Čuli smo da je on odbio, te ga zanima što je pročelnica oko toga 
poduzela, odnosno ranije smo slušali da imamo velikih problema u Upravnom odjelu 
za gospodarenje prostorom, malo je ljudi, ništa se ne stigne, treba ljude zaposliti pa 
nikako da se raspisuju natječaji, te sada ako službenici mogu po svojoj volji odbijati 
naloge ili raditi ono što oni hoće pita se koja je uloga pročelnika u svemu tome, a pod 
dva gdje je granica odbijanja, ako nije zakonska granica i ako nisu vezani isključivo 
nezakonitošću nečega, onda oni mogu odbiti baš sve očito bez sankcije. Zanima ga 
što se poduzelo oko odbijanja naloga?  
Postavlja slijedeća pitanja:  
1. Imamo informacije da je pred nekakvih dvadesetak dana usred Buzeta održana na 

jednoj, na marginama jednog od sastanaka, pretpostavlja Skupštine vodovoda, 
gdje su se sjeli gradonačelnik Poreča, Umaga i Rovinja i da su se dogovorili da 
neovisno o bilo kakvim zakonima, odredbama, spajanjima, odvodnjama, 
vrijednostima nekretnina, IVS u kojem Buzet ima 12%, dakle da su se odlučili, a s 
obzirom da imaju 60% udjela oni mogu donositi vrlo lako mnoge odluke, dakle da 
su odlučili da kako god prošlo spajanje vodovoda sa društvima odvodnje da će 
postoci vlasništva u udjelu ostati potpuno isti. Zanima ga da li ima gradonačelnik tu 
informaciju, što on misli osobno o toj informaciji i hoćemo li, ako se to stvarno 
dogodi, ponovno slušati o tome kako onih 12% u IVS-u koji će nestati, rasplinuti se 
u vjetar nešto jako važno što smo mi dobili i što će nam za budućnost biti izuzetno 
vrijedno.  

2. Vezano uz cijenu otpada. Informaciju iz kruga komunalnih društava koja kruži 
prilično intenzivno Istrom je da je uprava Kaštiuna donio odluku da će se sav 
otpad komunalnim društvima naplaćivati po 1.135,00 kn po toni, umjesto po 
dosadašnjoj cijeni od 542,00 kn, dakle to je povećanje od 95%. U ovom trenutku 
nitko još nije našao za shodno komunicirati sa građanima. Gradonačelnik zna da 
imaju tu informaciju, komunalna društva imaju tu informaciju, čeka se da Kaštiju 
nešto kaže. Kaštiun pametno šuti, zašto bi se oni istrčali s takvom informacijom 
prema građanima, ali svi mi koji smo krajnji korisnici usluge misli da bi morali jako 
fino osjetiti jedno ovakvo povećanje jer će se naravno prebiti preko leđa građana. 
Sada, umjesto da u medijima dominiraju informacije o doseljavanju Rumunja ili ne 
zna čemu, smatra da je dužnost, ne samo vas nego i svih ostalih gradonačelnika 
na vrijeme izvijestiti građane i reći nam što nas zapravo čeka. Ako ćemo imati 
povećanje cijene 30,40,50 ili 100% smatra da mi to svi zajedno moramo znati, 
odnosno vaš je posao da se ta stvar iskomunicira što prije i što jasnije jer je to 
stvar koja je od životne vrijednosti za sve nas.  

3. Vezano uz cestu od otpadnih voda Pivovare do Istarskog vodovoda koja je 
nedavno iskopana, u Sv. Ivanu. Inače kada se kopa na gradskoj imovini, to je 
nerazvrstana cesta, odredba je da izvođač radova nakon što završi radove vrati u 
prijašnje stanje i asfaltira cestu i napravi što je potrebno. Ako je ona cesta vrijedna 
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da se na nju stavi uspornik bez ikakve informacije bilo kome, to znači da je promet 
bio toliko velik da je trebalo da ga se tamo stavi gdje je stavljen, neovisno što je 
MO Sveti Ivan bio protiv tog uspornika, onda taj promet opravdava da se ta cesta 
dovede u red odmah. Prošlo je oko dva mjeseca od toga, sav šljunak je rasipan 
svugdje, cesta nije dovedena u red, smatra da je izvođač trebao napraviti i dovesti 
u red. Moli da gradonačelnik da odgovor? 
 

Elvis Černeka postavlja slijedeća pitanja: 
1. Pratimo sporu ali kvalitetnu izgradnju odvodnog kanala prema naselju Sveti 

Martin, od građana čuje pitanje gdje je nogostup. Što je s nogostupom da li je 
dio ovog projekta ili nekog budućeg, te tko će to financirati? 

2. Svjedoci smo povećanja cijena energenata prehrambenih namjernica tj. svega. 
Postavlja pitanje Gradskoj upravi općenito, da li postoji nekakva mjera i da li 
Grad ide u smjeru objedinjenih nabava gradskih ustanova međusobno, ali i sa 
ustanovama iz drugih gradova jer znamo da takve nabave donose nekakve 
uštede?  

 
Nenad Šćulac postavlja slijedeće pitanje : 

1. Vezano uz svečanu sjednicu, svake godine imamo sad već najavljenu rekao bi 
„izložbu“ predsjednika i bivših predsjednika države naše i susjednih. Nada se 
da je Buzet i prošle i da će i ove godine dobiti nešto više od toga osim 
promotivne uloge u medijima. Govori se o tome i prošle godine se govorilo i 
ove se govori da večeru gdje se odvode posebni gosti, da je prošle godine 
platio vlasnik hotela gdje je održana večera, ove godine da će to učiniti 
restoran „Old river“. Smatra da Grad Buzet ima svoj proračun i iz tog proračuna 
postoje određeni troškovi koji se plaćaju. Kada se grad dovodi u situaciju da 
netko drugi plaća večere za njegove protokolarne okolnosti postajemo zapravo 
kao zajednica prosjaka. Ne samo to veća ako poduzetnik plati večeru, lijepo 
nas amerikanci uče da nema besplatne večere, ako poduzetnik plati da vi 
ugostite svoje goste kako ćete postupiti ako taj poduzetnik dođe za godinu, 
dvije, tri ili šest mjeseci s određenim zahtjevom koji možda i nije najispravniji ili 
na rubu nečega, govori o hipotetskoj situaciji, i vi njega odbijete. Je li to uopće 
moralno nakon što je on vama napravio uslugu prije toga ili tu uslugu morate 
vratiti. Zbog čega se dovodimo u situaciju da grad traži od drugih, dovodi ih 
uopće u neugodnu situaciju, jer kada tražiš poduzetnika dovodiš automatski u 
neugodnu situaciju ako te odbije, kako ćeš ti postupati prema njemu, a smatra 
da je ta cijela vrijednost suviše mala da se dovodimo u ovakve moralno 
izuzetno dvojbene situacije, neće govoriti o rubovima sa korupcijom, ali recimo 
da su izuzetno moralno dvojbene. Pita se koliko je moralno da se dovodimo u 
ovakvu situaciju ako Grad Buzet ima svoj proračun i u kojem ima sredstva za 
reprezentaciju za koje je najprirodnije utrošiti taj novac upravo za svečanu 
sjednicu i Dan grada koji je najveći događaj u jednom gradu u pojedinoj 
kalendarskoj godini.  

 
Davor Prodan postavlja slijedeća pitanja: 
 1.  Problem izbjeglica na Ćićariji. Iz mjesnog odbora Roč dobio sam nekoliko 

pritužbi građana koji se žale na brojčano velik i nesmetani prolaz izbjeglica - svoj 

egzistencijalni put, gotovo u turističkom stilu, bez neću reći ikakve, već posebne 

kontrole na graničnoj crti između Slovenije i Hrvatske, nedaleko od sela Gornja 
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Nugla, Mištrići, Nemarniki te Krkuž, nastavljaju prema zapadnim zemljama, 

razumijem njihovo neželjeno putovanje nastalo uslijed nepovoljnih ekonomskih, 

klimatskih, ratnih ili geopolitičkih okolnosti, i žao je da na takav način pokušavaju sebi 

osigurati drugačiji i bolji život u odnosu na onaj koji imaju u svojim matičnim 

zemljama. Javljaju mi se građani s kojima sam razgovarao o tom problemu, također 

sam komunicirao s načelnicom policijske postaje Pazin / Buzet gđom Elizom Štoković 

te spomenuo problem gradonačelniku u neposrednoj komunikaciji, svi smo svjesni 

globalnih događaja s time u vezi, a zamolio bih Vas g. gradonačelniče da ovaj 

problem podignete na nacionalnu i regionalnu razinu prema resoru ministarstva 

unutrašnjih poslova, sve s ciljem kako bi se pronašao bolji, drugačiji, humaniji i 

optimalan način tretmana izbjeglica te osigurala kvalitetna sigurnosna granična 

politika koja će biti još izazovnija, i u prenesenom smislu te riječi „osjetljivija i ranjivija“ 

s ulaskom Republike Hrvatske u Schengenski pravni prostor EU. 

Građani koji se bave turizmom ne samo u ljetnim mjesecima, imaju apartmane ili 

kuće za odmor tvrde mi da turisti otkazuju boravak, te da na svom odmoru nemaju 

razumijevanje za tu vrlo tešku situaciju u kojoj su se našli izbjeglice, vlasnici 

prijavljuju štete i krađe na svojim objektima, osjećaju nesigurnost, iako treba 

spomenuti da velika većina izbjeglica svoju neželjenu životu avanturu proživljava na 

dostojanstven način. 

 

 2. Projektna dokumentacija. Zanima me točan odgovor na pitanja koja su 

vezana na izradu projektne dokumentacije budućih investicija komuniciranih na ovom 

Gradskom vijeću, u kojoj su fazi izrade te na koju vrstu natječaja planirati ih prijaviti, 

odnosno kada se očekuju rezultati kandidature tih projekata, jesu li sa strane gradske 

uprave učinjene sve potrebne pripreme, te da li ćete s obzirom ne postoji koalicijski 

dogovor između Vas gradonačelniče, i bilo koje druge u vijeću političke platforme, 

organizirati međustranačke konzultacije u vezi sljedećih projekta, na identičan način, 

koji je po meni jedino moguć i ispravan u ovoj situaciji, a sve u želji da se ne zakoči 

niti jedna ideja ili investicija, usvoje ili odbace prijedlozi vijećnika, slično poput 

konzultacija koje sam predložio u vezi izgradnje sportske infrastrukture, investicija u 

režiji novih trgovačkih lanaca kao što su „Spar“ ili u najavi drugih npr. „Lidl-a“, izrade 

urbanističkog plana uređenja turističkog naselja „Rujevac“ na području MO ROČ, 

odnosno Huma, glede ovog zadnjeg primjera nisam dobio mišljenje MO ROČ, a kako 

bih tu temu sa svim potrebnim prostornim i stručno-arhitektonskim elementima te 

stavom proizašlim iz demokratske rasprave, mogao uvrstiti u dnevni red na 

jesenskom zasjedanju Gradskog vijeća, dakle, zanima me: 

1. Kompletna energetska obnova školske sportske dvorane u Buzetu. 

(Fasada, krovište, stolarija, solarni paneli) 

2. Šetalište i biciklistička staza oko starog grada Buzeta. 

3. Izgradnja sportsko rekreacijskog centra 'Most". 

4. Obnova učeničkog doma u Vrsaru. 

5. Šetalište s vidikovcem („Skaywalk“) u naselju Goričica u spoju sa središnjim 

gradskim parkom. 

Objašnjenje stavaka pod rednim brojem 4 i 5. 

Molimo Vas precizne i nedvosmislene odgovore, posebno na pitanje: odustajete li 

definitivno od obnove zapuštene, a rezidencijalne zgrade učeničkog doma u Vrsaru 

koja se nalazi na ekskluzivnoj top prostornoj poziciji, je li ovaj nesumnjivo 
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kompleksan projekt u svakom smislu, od održavanja do komercijalizacije objekta te 

nedostatak novca razlog defenzivnog stava i retoričkih nedorečenosti, molim Vas, 

apeliram na Vašu savjest, kažite građanima Buzeštine i nama vijećnicima, hoće li ili 

neće u Vašem mandatu još ove godine započeti proces obnove, osmišljavanje 

sadržaja u projektnom zadatku, kojima ćemo svi mi kao legitimni, izborom definirani 

politički subjekti omogućiti učenicima, studentima, umirovljenicima i građanima 

korištenje te za mnoge Buzećane kultne odmorišne zgrade, hoće li Vam uzor biti 

primjerice mnogi slovenski gradonačelnici i poduzetnici koji su obnovili naslijeđene 

nekretnine u gradovima / mjestima uz more, ili želite odustati od projekta koji je jedan 

od zajedničkih izbornih prioriteta Nezavisne liste i SDP-a na čijoj ste listi dobili 

povjerenje? Vjerujem i da sličnu, ako ne i istu želju imaju većina glasača ili birača 

IDS-a.  

Također, zanima me odbacujete li i ideju o projektiranju i izgradnji šetališta i vidikovca 

na popularnim „STIJENAMA“ u naselju Goričica te spoju sa središnjim gradskim 

parkom i obližnjem crkvom kao još jednoj turističkoj i rekreativnoj zoni u Buzetu? 

Spremni smo, kao koalicija Nezavisne liste i SDP-a na donošenje Odluka i Zaključka 

na ovom vijeću, kako bi ubrzali prvenstveno obnovu učeničkog doma u Vrsaru. 

Tražim kombinaciju odgovora na ovoj sjednici i pismenog očitovanja zbog toga jer 

želimo dokumentirati Vaš stav kako bi se prema njemu mogli očitovati. 

3. Pitanje / podsjetnik –  tvrtka "Drvoplast". Ekološki monitoring nije suživio u mjeri 

koja je potrebna da bi se na primjeren i zadovoljavajući način uspostavio dijalog 

između poduzetnika i gradske uprave te građana, s konačnim ciljem da se u primjeru 

rada tvrtke „Drvoplast“ smanji buka koja je, poput ovog ljeta, bila nesnosna, izrazita i 

poprilična, kao takva ona utječe na ukupnu kvalitetu života građana u Naselju Verona 

te ulicama Augustina Vivode posebno, i Ivana Sancina u manjoj mjeri. 

Situacija s bukom je dugogodišnji problem i vrijeme je da se riješi, a s obzirom na to 

da je neophodna realizacija interventne investicije potrebne za sprečavanje i 

eliminaciju buke NIJE financijski izdašna, vjerujem i nadam se konačnom rješenju jer 

sam u pripremi za prijateljski sastanak s vodstvom te tvrtke potražio savjete 

specijalizirane tvrtke, sve u biti ovisi o kvaliteti prijedloga Odjela za gospodarenja 

prostorom komunalni sustav i svojevrsnom pravnom pritisku na tu tvrtku s namjerom 

da uskladi buku tvornice u centru grada sa zakonskim normama i omogući 

građanima normalan suživot s proizvodnjom u tvrtki u kojoj mnogi Buzećani ostvaruju 

svoju poslovnu perspektivu.  

Zamolio bih Vas pročelnice za gospodarenje prostorom i komunalni sustav gđo Anica 

Milković Grbac da organizirate s upravom tvrtke, ranije na ovom vijeću postignut 

dogovor o prijateljskoj posjeti toj tvrtki i sastanku, to su Vaše riječi, osim nas dvoje 

sastanku bi prisustvovali po jedan stanar iz svake spomenute ulice odnosno naselja, 

dogovorio sam s njima posjetu i s nestrpljenjem čekamo termin za sastanak koji bi se 

prema našem prijedlogu trebao održati nakon "Subotine" i rujanskih svečanosti, a 

prije sljedeće sjednice Gradskog vijeća želimo započeti s dugo očekivanim službenim 

dijalogom u pronalasku rješenja za problem buke za koji sam siguran da je rješiv, te 

da neće predstavljati nikakvo specijalno financijsko opterećenje, u krajnjem slučaju 

treba istražiti specifične EU fondove koji mogu u sufinanciranju pomoći da se tvornica 

u centru grada pretvori u tihog i uvaženog susjeda, „Drvoplast“ je neželjeni primjer 

koji govori o tome kako je važno pametno, studiozno i dugoročno planirati 
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urbanističku komponentu grada te bez improvizacije pristupiti izradi prostorno 

planske dokumentacije koja nas očekuje i nudi izazove i perspektivu uređene 

sredine, a ne arhitektonski razbacanih građevinskih lego kockica bez oznaka i smisla 

za prostorno komunikacijsku povezanost. 

Damir Kajin ovih dana treba biti prijavljeno gradilište buzetske zaobilaznice. 
Da li će ona krenuti 09.09. ili će krenuti 15. ili 20. vidjeti ćemo ali vrlo lako da će za 
Dan grada biti strojevi na terenu. Bitno da se slaže i priča oko Riječke ulice. Jučer je 
bilo govora u Hrvatskim cestama oko toga, možda ćemo javnom nabavom krenuti 
također uskoro. Ići će sigurno odvodnja Sveti Juraj – Vela Vrata u tri faze. Kada 
govorimo oko nogostupa, kanal se zatrpava jer valjci moraju proći preko kako bi se 
zemlja slegla, a nakon toga idu rubnjaci, te će se nakon toga asfaltirati. Mora se znati 
da će ta investicija Grad Buzet uz ovih 2 mil. kuna koliko je do sada ili će biti utrošeno 
od Hrvatskih voda stajati za nogostup, asfalt negdje oko 120.000,00 kn prema 
aproksimativnim ponudama koje tražimo dobivamo, ali na to se mora pridodati PDV, 
a da za bužire i struju to je sigurno puno više, ali to treba pripremiti da bi se jednog 
dana stavila rasvjetna tijela i da bi se moglo riješiti. Odgovor na postavljeno pitanje je 
da ide, ali prema toj projektno planskoj dokumentaciji. O tome ne zna puno, ljudi ga 
pitaju pa im odgovara na ovaj način. U petak, prije par dana, dobili smo suglasnost 
da se pri HBOR-u možemo zadužiti za iznos od 3,5 mil. kuna kako bi išli u zamjenu 
negdje 1100 rasvjetnih mjesta na području grada. Dobili smo foto napone, za sada 4, 
sigurno ćemo dobiti za Osnovnu školu i 99% i za Srednju školu. Na početku su nas 
odbijali jer to povijesna zgrada, ali misli da ovdje sad stojimo relativno dobro kada im 
se objasnilo i prikazalo  kako to izgleda. Danas je bio u Humu i razgovarao sa 
Županijskim cestama, ugovore je potpisao za neke dionice od Šavki i zavoja da se 
proširi. Idemo, kada govorimo o malim projektima, između ostalog i sa asfaltiranjem u 
Abramima, Jagodićima, za Rošovo, Krota je to uništio, Počekajima i radi se jedan 
veliki zahvat na rekonstrukciji ceste od Mosta prema Marincima i to bi trebalo biti 
gotovo za početak auto utrke koja se očekuje za nekoliko dana sa 10-15 000 ljudi, i 
daj bože da dođu. Jučer smo razgovarali o krovištu crkve Svete Marije Vele, država 
ja tu spustila 300.000,00 kn. Imamo jednu krasnu donaciju, no zbog konzervatora ne 
možemo ići u izradu pročelja jer oni neće sav novac utrošiti u projektnu 
dokumentaciju, ali ide krov, sakristija je u Starom gradu pri kraju, Roč se gradi, on  će 
graditi, crkva pet šest godina to je ogroman novac, ogroman zahvat. Završavamo 
kapelicu u Roču za 50-60 mjesta, sve iz donacija. Misli da smo prošli utorak 
dogovorili određene investicije za vodovod, o tome će kasnije govoriti, 6-7 mil. kuna 
odmah 2023. godine Butoniga - Sv. Stjepan. Radi se projektna dokumentacija za 
preljeve, radi se, to će kasnije reći, moramo odraditi to betonsko igralište, radimo na 
turističko rekreativnom centru Most. Dvorana, projekte izrađujemo, natječaj se 
očekivao u devetom mjesecu, prolongirano je negdje za siječanj, veljaču iduće 
godine. Biti ćemo spremni javiti ćemo se, nada se da možemo dobiti kažu 60% da li 
će biti 70% daj bože ostaje da se vidi. Idu i fotopaneli, znači kompletna obnova koja 
bi stajala negdje oko 4, 4,5 mil. kuna tako da se tu treba i zadužiti ako želimo svoj dio 
izraditi. Dom napreduje dobro, u listopadu ili studenom bi trebali dobiti jedno vozilo 
hitne, to je  oko 1.3 mil. kuna, ove godine ili u ovom mandatu nabavili smo dva 
kamiona u Parku, jedno školsko vozilo. Dobit ćemo iduće godine šumsko navalno 
vozilo, to je pet vozila, pitanje je da li su drugi puno bogatiji gradovi u Istri na ovoj 
poziciji. Naručena je Škoda Octavija, on ju nije htio, ali su ovi jednostavno rekli, 1600 
kubika, da ne bi bilo zabune, nije automatski mjenjač itd., najjeftinije šta se moglo 
naći na tržištu ali dobro jer su ovi u gradu rekli svaki put kada vozila idu na teren 
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popravak košta više no što košta lizing. To je naprosto tako. C5 je iz 2005. godine. U 
ponedjeljak je preko najbližeg suradnika zamolio premijere, kada je bio u Ljubljani na 
Bledu da razgovara sa g. Golobom i već 7.09., drugu srijedu dolazi delegacija Kopra 
na razgovore, pa ćemo vidjeti kako će se to dalje razvijati. Što se tiče hitne, točno je 
g. Elvis Černeka zna, ravnatelj je Doma zdravlja koji jako dobro funkcionira, mi 
ostajemo bez 4 doktora, traju razgovori sa ravnateljicom koja je danas postala 
pročelnica županije Istarske zadužena za zdravstvo ne samo oko hitne nego da na 
području grada Buzeta napravimo, sagradimo po nekom principu modularne gradnje 
zgradu hitne. Ono što je naša obveza, i ona kaže tko bude prvi, taj bi mogao dobiti, 
normalno da se oni moraju obratiti na EU fondove. Mi bi morali dati prostor, iznad tog 
prostora bi se moglo sagraditi dva ili tri apartmana da konačno definitivno razriješimo 
pritisak koji mladi liječnici koji dolaze u Buzet vrše na nas. Popuniti ćemo ta 4 
liječnika, to je dobro, kao što smo popunili dva radna mjesta u Dječjem vrtiću. Ovom 
prilikom posebno se želi zahvaliti Reani što je pristala obnašati funkciju v.d. 
pročelnice zadužene za financije i gospodarstvo. Ono što je pristao, no međutim to 
mora ići na vijeće, da sufinanciramo jednog liječnika u hitnoj za smještaj za 1.500,00 
kn, ostalo županija, 1.500,00 kn x12 je 18.000,00 kn. Predlaže da kada se govori o 
hitnoj da iznad kuće pokojnog g. Živka Ivančić 1500 m2 ustupimo hitnoj, o tome će se 
razgovarati, ali treba imati odluke, zaobilaznica ide, na glavnoj cesti je, kompletna 
infrastruktura je blizu, ali o tome će se još govoriti. Što se tiče pitanja vodovoda, sa 
županom i predsjednikom uprave Istarskog vodovoda g. Nežić Mladenom bio je u 
Hrvatskim vodama. Za sastanak tri gradonačelnika o kojima se govori ne zna. 
Ukinuta je redukcija voda, ista nije ugrozila materijalnu osnovu u Istri. Ono što njega 
također zanima je kada će se krenuti sa Fontanom. Moramo se pripremati za 2023. 
godinu. Kada bi se desilo u Istri dvije sušne godine za redom, kao što su bile 2021. i 
2022. to je ova godina, sad 2022. i 2023. mi bi doista bili žedni. Što mi sada 
pokušavamo učiniti, ta su pitanja otvorena i na susretu sa premijerom Plenkovićem, 
prva faza Butoniga – Sv. Stjepan, to bi trebalo ići iduće ljeto, druga faza Senjski Most 
– Butoniga. Radi se studija preljeva, kako bi se brana, gdje je preljev bio za jedan 
metar, kako bi dobili negdje, na postojeću količinu još 15% vode u Butonigi, ali iza 
toga moraju stajati statičari i na tome radi zagrebačko sveučilište i riječko. Senjski 
Most – Gradole to je posljednja faza, izuzetno skupa, ali ono o čemu se počelo 
razmišljati kako bi se, već su prezentirane određene načelne studije, to neće krenuti 
ni za 4 ni za 5 godina ali smatra da u jednom primjerenom roku bi se moglo dogoditi, 
a da bi se riješio problem vodoopskrbe za 40-50 godina, jer ne znamo šta će biti s 
klimom itd., razmišlja se o predakumulaciji Benčići sa tunelom od 1700 m preko kojeg 
bi se dohranjivala Butoniga. Visina brane bila bi oko 33-35 m, dužina brane oko 330, 
dubina negdje oko 300-400 m, i na taj način bi se došlo do 650 l/s i u srpnju, 700 l u 
kolovozu, 200 l u listopadu, to bi se moglo pokrenuti za 5-6 godina, možda malo više 
jer nije to samo tako jednostavno no želi vjerovati da bi sto moglo dogoditi. Jednako 
tako razmišlja se da se oko svih tih rezervoara, pa i na samoj Butonigi postave 
fotonaponski paneli i prema prvim studijama mogli bi doći do 80 MWh što je 
ekvivalent recimo pola jednog našeg Plomina. Vezano uz kamenolom koncesionar će 
uraditi sve ono što zakonodavac od njega traži. Vezano uz granični prijelaz 
Rakitovec, koliko mu je poznato, mjesto je u Republici Sloveniji, mi ćemo sada tražiti, 
i danas je sa predstavnicima ŽUC-a tražio da se stavi znak o zabrani prometovanja. 
Odgovor je bio da ne možemo tražiti za strance za vozila,  radi se studija sa kojom se 
ide prema Hrvatskim cestama da tamo ne prometuju prikolice, da tamo ne prometuju 
kamioni, kamperi, da se ne dešava to tamo. Gdje im je problem, da cesta ima spoj sa 
županijskom cestom oni bi već to donijeli, ali je problem u tome što je jedna državna 
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cesta (na Piju- Mažinjici), kao i cesta Toplice – Buzet. Što se tiče obrta, ako obrtnici 
imaju dobru suradnju, ako je obrtnička poslovna klima negdje dobra misli da je to u 
gradu Buzetu. Sutra je 01.09. Cimos, njemačka firma, bi trebao zaključiti ugovor sa 
talijanima o preuzimanju kompleksa. Ne vidi problem da se napravi jedan katastar 
vezano uz obljetnice poslovanja tvrtki, da odbor to prati i upozorava i gradonačelnika 
te da se obratimo vlasnicima poslovnih subjekata, jer smatra da su oni ti koji drže 
materijalnu osnovu grada, i na tome i mi moramo biti iskreno zahvalni. Vezano uz 
signalizaciju, tražiti ćemo od googla da GPS briše skretanje tj. kraticu između 
Mažinjice i izlaza na državnu cestu kraj Old river restorana jer cesta je opasna, 
derutna. Vezano uz policijsku postaju Buzet, iznosi da je još u mjesecu prosincu 
2021. pri puta razgovarao sa podpredsjednikom Vlade RH, ministrom Božinovićem, 
ne u jednom navratu, i nažalost sa g. Klabotom prije toga, njegovim predčasnikom 
međutim situacija je takva da se njemu osobno ne sviđa, želi vjerovati da će uskoro 
početi energetska obnova zgrade, a što se tiče migranata, na tjednoj razini je u 
kontaktu sa g. Alenom Klabotom, i oni su pojačali patrole. Danas je taj problem 
manje izražen, ali problem je prisutan, doista tamo gotova pa, da ne bi netko njemu 
ksenofobiju, šovinizam ili ne zna šta ovdje pripisivao, tamo gotovo vojska prolazi 
kako su organizirani, vodovi ljudi. Problem je taj između ostalog što velika većina tih 
ljudi dobiva neke dokumente sa kojim se slobodno mogu šetati po teritoriju Rh gdje 
god žele, i onda prvom prilikom kada se skupe nastoje prijeći u Sloveniju te dalje 
prema Austriji, Njemačkoj ili drugdje. Tim krađama na području grada Buzeta do 
sada nismo svjedočili u znatnom broju, vezano uz telefon koji su otuđili , situacija mu 
je poznata, ali činjenica je da se mnogi ljudi koji dolaze u tu poziciju, njemu se javljaju 
ispred njih naziv policiju, nije bitno koju instancu, on to tjedno radi. Ljudi se osjećaju 
nelagodno , to su drugi svjetovi, druga kultura, nije bitna vjera. Možete  zamisliti kada 
se jedna žena kupa i sunča u bikiniju, a kada netko dolazi sa tog prostora kako se 
ona osjeća i kako oni to doživljavaju. Nemojte misliti da se sa time ne susreće gotovo 
pa na dnevnoj razini. Što se tiče Valica u postupanju je izdavanje građevinske 
dozvole. Šta se tiče MO Vrh stvarno ne zna, g. Jerman je poslao dva zahtjeva, znao 
je jer su mu se javljali, i ono što je stav vijeća, njegov osobo, da ni jedna parcela bez 
suglasnosti predstavnika MO ili MO u cjelini ne može biti otuđena. MO mora reći da li 
hoće ili neće. U Marčenegli postoje i međususjedski problemi, jer ga naziva i jedna i 
druga strana, to je isto svima koji žive u tom mjestu više nego potrebno. Što se tiče 
komunalnog redara, sve ono što mu je obveza, što mu je zapisano ili napisano on će 
odraditi. Što se tiče skupštine  vodovoda, nije nikakva skupština održana, to da su se 
našli gradonačelnici Poreča, Umaga i Rovinja on to doista to ne zna. Bilo bi lijepo ako 
su došli u Buzet barem da ga obavijeste, pa neka razgovaraju o čemu god hoće. Šta 
se tiče otpada u Kaštijunu, mi zajedno nastupamo sa gradom Pazinom, i vjerojatno je 
to g. Šćulcu poznato jer mu je to njegov načelnik morao prenijeti i zna koji je stav 
Buzeta i koji je stav gđe. Jašić. Koji je stav naše odvodnje, odnosno Park-a i koji je 
njihove odvodnje i Park-a, da ne spominje imena, jer sva ta imena znamo. Ne 
nastupamo mi samo oko toga, mi nastupamo i oko struje, počeli smo nešto 
razgovarati i oko hrane itd. Barem za osnovnu školu, vrtić, jer mnogi OPG-ovi 
naslonjeni su na vrtić ili on je naslonjen na naš OPG, kada bi ih samo tako eliminirali 
mnogi bi se našli u nezahvalnoj situaciji. Što se tiče prekopa u Svetom Ivanu, u ovom 
trenutku od tih malih investicija, 1 mil. kuna je, do kraja godine ćemo uložiti u asfalt 
bez nekih drugih koje je spominjao zadnji puta. Što se tiče svečane sjednice, da 
točno je, dobili smo donaciju na taj način je treba shvatiti, misli da je to značajna 
ušteda, ako treba on će osobno to platiti. Zna da je to bila želja i pokojnog Vlasnika 
Old Rivera, Mladena Vivode. Nemate kamo u ovom trenutku sa dijelom tih uzvanika. 
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Ako u Buzetu bude nastup mladih ispod hotela, u hotelu tako reći ne možemo, biti će 
najvjerojatnije kiša, u Stari gard ne možemo i još jednom će reći ako treba on će 
platiti. Nitko nije privilegiran kod njega, nitko nije diskriminiran. Nikome nije Damir 
Kajin pogodovao i sigurno nitko neće njemu predbaciti da je i jednu jedinu kunu od 
nekoga dobio. I danas je isto iz svog novčanika platio nešto. Svi znaju kolika je 
reprezentacija jer ih je zadnji puta predstavio u godišnjem izvješću, i vjerojatno sa 
manje utrošenog novca nitko se ne može pohvaliti. Gotovo da ga je sram. Vezano uz 
odvodni kanal za Sv. Martin, najprije treba sa valjcima izvaljati zemlju, staviti rubnjake 
kako bi se krenulo u asfaltiranje. Možda neće biti u ovoj godini, oni su pri kraju tih 2 
mil. kuna, rekao je da će naša obveza biti 120 plus PDV za rubnjak odnosno asfalt, 
bužiri, ne zna koliko sigurno sa PDV-om ukupno između 300-350.000,00 kn to 
moramo biti spremni isfinancirati, jer nema smisla da isto ne dođe do kapelice, a 
nakon toga naprijed. Oko objedinjene nabave nešto je rekao, ono na čemu se najviše 
radi to je struja. Mi svi znamo šta nam se dešava. Kada govorimo o fotonaponima 
jedini u Istri smo dobili 4. Mi smo odradili posao za županiju, koja se nije u to upustila, 
to ćemo im predati, a oni će platiti cijenu svojega jer osnivači Osnovne i Srednje 
škole su oni, a ne Grad Buzet, ali smo im to odradili da ne kaže izborili se. Struja je 
ogroman problem, Pazinu istječu ugovori 31.01. našim komunalnim poduzećima isto, 
Gradu Buzetu 31.03.2023. tako da mi još uvijek plaćamo struju po cijeni iz 2019. 
godine. To nam se potrefilo. Kasnije će predložiti da zaključenje ugovora sa HEP-om 
bude u drugom mjesecu, početkom trećeg, jer zna da će Vlada na idućoj sjednici 
donijeti odluke kako pomoći gospodarstvu, gradovima, javnim ustanovama, 
komunalnim poduzećima, a zna da na tome radi i EU. Želi vjerovati da do trećeg 
mjeseca mi ćemo imati taj paket i da ćemo daleko povoljnije od ostalih u Istri ići u 
zaključenje tih ugovora o nabavi električne energije. Da nismo išli da odlukom od 3,5 
mil. prema HABOR-u za zamjenu lampadina u LED, sa ovim fotonaponima, gdje smo 
bili dva koraka ispred svih ostalih u Istri, na čemu smo u Gradskoj upravi, tu je bila i 
Nives maksimalno uključena, to učinili ne zna kako bi se proveli. Kada govorimo o 
izbjeglicama, prolaz kroz Nugljanski kras ili Buzetski kras, sve će učiniti jer po tom 
pitanju želi vjerovati isto kao i predsjednik vijeća, i kao mnogi od vijećnika. Onako kao 
vijećnici misle o tome misli i on. Što se tiče projekata, tvrdi da se nikada nije radilo 
više. Što se tiče Sportske dvorane, natječaj je trebao biti otvoren u devetom mjesecu, 
prolongiran je za početak iduće godine jer nemaju sredstava u Ministarstvu turizma i 
sporta, možemo do 60%, ako budemo prihvaćeni, ako budemo ispunili uvjete, možda 
s fotopanelima minus PDV do 70%. Obnova je 4-4,5 milij. kuna. Projekt može biti 
gotov da se tako izrazi, unutar, želi to vjerovati, mjesec dana. Radi se oko sportsko 
rekreativne zone, okupiti ćemo se oko toga, da se vidi kako ista na Mostu izgleda, 
glede toga prošle srijede susreo se u Gradu sa državnim tajnikom zaduženim za tu 
materiju.  Kategorički tvrdi, ne može obećati da će zgrada u Vrsaru krenuti, no može 
reći da je projekt u tijeku, znači ide novelacija. Mi nemamo 2000 m2 kao što ima 
Grad Pazin u Špadićima. Nije mogao vjerovati u jednoj Fažani za hotel, kvadrat se 
prodaje preko 400€ a jedna parcela za 558 €, postavlja si pitanje po koliko je prodati 
m2 recimo u jednom Rovinju ili Poreču u onako atraktivnoj zoni. Zato gđa. Jašić, kojoj 
je rekao koji će ona tek problem imati sa Domom umirovljenika, nije zabrinuta kako 
okončati dom u Špadićima kojeg isto tako kani nekome dati na upravljanje jer zna koji 
bi potom teret bio za Grad Pazin. Jedno je čak lakše izgraditi u nekim slučajevima 
nego to kasnije financirati. Ide novelacija, projekt u tijeku, ono je stvarno biser, ima 
dva zahtjeva, možemo se naći sa ljudima, jedni bi kupili, to ne dolazi u obzir, drugi bi 
investirali ustupili Gradu izvjestan broj tjedana, ostalo bi to radili.  Možda bi bilo 
rješenje da se to napravi, nekome da, preko ljeta da tamo budu djeca, preko zime 
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umirovljenici, a ostalo neka bude na tržištu. To se treba dogovoriti. To treba vidjeti jer 
je to ozbiljna politička odluka, koja može determinirati raspoloženje u ovome gradu. 
Projekti idu. Što se tiče Drvoplasta, sa njima je razgovarao, nije nakon toga bilo nekih 
primjedbi, sada čuje da ih je opet, tamo u blizini živi i on i predsjednik vijeća, 
Drvoplast je bio prije naših roditelja, i tu je zamolio g. Kreša da ono maksimalno 
izolira, tamo je napravljena hala, skladišni prostor, ali vjerojatno je problema no treba 
vidjeti i tu financijsku dimenziju i kada bi mogli izići u susret ovome gradu. I njima i 
Cimosu i svim gospodarstvenicima predlaže da na krovove stave fotonapone, jer se 
može na taj način investicija, kakva je cijena danas struje, to se može povratiti u roku 
od dvije, tri godine.  

Elena Grah Ciliga vezano za male projekte radi se o prijavi prema Istarskoj 
županiji za Subotinu po starinski prema Odjelu za poljoprivredu i šumarstvo i to je 
prijavnica za Subotinu po starinski. Zatim su to projekti prema IŽ koji su bili u 
rebalansu, gdje su odobrena sredstava za crkvu Sv. Bartola u Roču, 30.000,00 kn za 
nastavak sondiranja i za crkvu Sv. Jurja 20.000,00 kn. Bili smo prijavili prema 
Ministarstvu kulture zidine starog grada, projekt nije prošao u ovoj godini, ali kako sve 
projekte koje prijavljujemo prema Ministarstvu kulture moramo uskladiti sa 
Konzervatorskim odjelom jer on odobrava projekte na području IŽ, u dogovoru smo 
da nastavimo i ponovno prijavimo zidine za slijedeću godinu. Što se tiče crkve Sv. 
Jurja koja se ove godine dovršava, čuvaonica inventara, s obzirom na inventar koji je 
tamo planirano je već duži niz godina, jer je postavljena sva oprema za ugradnju 
alarmnog sustava, da i to prijavimo na natječaj Ministarstva. Što se tiče sakristije 
ostaje nam još naša sredstva za utrošiti za opremanje. To su projekti koje radimo u 
suradnji sa Konzervatorskim odjelom i Hrvatskim restauratorskim zavodom, mi smo 
samo partneri. Vezano za Vrsar, održan je sastanak sa školom, zaključak je bio da 
će se pristupiti, pošto Upravni odjel za gospodarenje prostorom ima planirana 
sredstva za izradu idejnog projekta, izraditi projekt.  

Anica Milković Grbac iznosi vezano uz UPU, upućeni su zahtjevi javnopravnim 
tijelima, istekao je rok, dobili smo više-manje određeni broj zahtjeva koji se trebaju 
početi obrađivati. Zahtjevi su dostavljeni stručnom izrađivaču, a od njih je bio 
najproblematičniji vezano za izradu konzervatorske podloge za cijelo područje užeg 
djela grada Buzeta osim same starogradske jezgre, što bi nam i vremenski i 
financijski značajno odvuklo cijelu priču, ako da je dogovoreno za potrebe izmjene 
ovih izmjena UPU da se ide na izradu konzervatorskih elaborata samo za  
pojedinačne lokacije na kojima postoje zahtjevi za uvrštenje u plan. To je ono što 
smo u ovom trenutku uspjeli iskomunicirati sa konzervatorskim odjelom, a da nam što 
je moguće manje prolongira dinamiku izrade urbanističkog plana uređenja. 
Kompletno je prenesen važeći postojeći plan koji je iz 2007. godine, a izrada je 
započela 2005., na vrlo starim podlogama, prenesen je u novi sustav, kompletno 
precrtan, sada po važećem propisu mora biti i topografsko katastarska podloga, pa je 
morala biti napravljena i topografija, doslovno „pješke“ ucrtavanje slojnica, to je dano 
geodetskoj tvrtki na ucrtavanje, i praktički podloge su spremne, zahtjevi su 
javnopravnih tijela stigli i moramo krenuti. Bila je doduše i sezona godišnjih odmora, 
ne kod nas već kod stručnog izrađivača, očekujemo kroz koji dan da se nađemo i 
krenemo obradom konkretnih zahtjeva i zauzimanja stava oko svih zahtjeva koji su 
bili inicijalno na listi, kada je pokrenuta izrada plana i ostalih koji su u međuvremenu 
stigli. Teško joj je prognozirati jer ne zna koliko će nas konzervatorske podloge 
odvući tj. koliko će biti brza komunikacija prema nadležnom konzervatorskom odjelu, 
realno kraj desetog mjeseca je najranije za nekakvu potencijalnu javnu raspravu. 
Vezano uz odgovor koncesionara za kamenolom, dostavila je pisani odgovor, 
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očitovanje g. Čavline,  na posljednjoj sjednici Gradskog vijeća, oni će odraditi sve ono 
što su po zakonu obvezni ili drugim riječima, ništa osim onoga što po zakonu nisu 
obvezni.  Vezano uz raspolaganje popisom nekretnina u vlasništvu Grada Buzeta, mi 
imamo neki popis nekretnina, u zadnjem rebalansu proračuna imali smo 
preraspodjelu financijskih sredstava za izradu geografsko informacijskog sustava. 
Nama je jednostavna nabava u završnoj fazi za izradu tog geografsko informacijskog 
sustava i on bi nam kao takav dao vrlo zoran pregled i grafički i tekstualni i knjižni 
svih nekretnina koje imamo na našem području, gdje se nalaze, u kakvom su 
statusu, da li su vlasništvo, suvlasništvo, čak i u nekakvim postocima, koji je tim 
vlasnika, privatni, državno ili gradsko. Bili bi dostupni trenutni izvadci iz zemljišnih 
knjiga dok se to ne uspje na neki način interaktivno povezati sa zemljišnim knjigama 
o čemu postoje nekakve najave da će biti moguće što sada nije. Taj bi nam registar 
omogućio jasan uvid u to čime sve raspolaže Grad, čime raspolaže država, kako bi 
se te pojedine nekretnine koje su od interesa za Grad izuzele iz programa državnog 
poljoprivrednog zemljišta i koristile za gradske potrebe obzirom ih možemo na račun 
toga što odrađujemo dio poslova za državu dobiti bez naknade. Da bi sve to mogli 
moramo GIS izraditi, po donošenju odluke o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja unutar 
90 dana trebali bi imati izrađen GIS, tj. to bi trebali imati već do kraja ove godine ako 
sve ide po planu. Već sa idućom godinom moglo bi se na nekakav učinkovitiji planski 
način upravljati nekretninama ne nužno rasprodajom, već misli i na nekakva 
kratkoročna korištenja zakupa, javne površine, reklame  itd. sve ono za što za sada 
nemamo neku učinkovitu bazu podataka. Tu nam sigurno stoje dodatni prihodi, 
mogla bi reći za jednog dodatnog djelatnika, koji bi se dodatno time bavio. Vezano uz 
društveni dom u Valicama, izrađen je glavni projekt, predan je na dobivanje 
građevinsku dozvolu i nedavno smo intervenirali zbog čega je postupak stao. Da li je 
bio od prije nekakav input da se čeka ili šta ne zna. Provjerila je sa projektantom da 
je predano i pokrenuto je. Vezano uz očitovanje MO zbog čega je najprije traženo 
očitovanje o zamjeni a kasnije o prodaji, zamjene nema zakonski to je defakto 
dvostruka kupoprodaja, možda je, ako se ne vara na jednoj od prethodnih sjednica 
bilo vijećničko pitanje, pa je referent omaškom dva puta poslao za istu česticu. 
Vezano uz izvješće komunalnog redara, što je poduzeto, najprije je razgovarala sa 
službenikom, nakon toga su ona i gradonačelnik zajedno sa njim razgovarali. Pozvao 
se na pravilnik u kojem on tvrdi, u svim pravilnicima o radu postoji „po nalogu 
nadređene osobe“, u to ulazi i pročelnik, gradsko vijeće i gradonačelnik, on se 
pravdao time, odnosno rekao je da stoji na raspolaganju za sva pitanja na odgovore 
koji su u ovom izvješću dani, međutim da smatra da on za svoju plaću od 1,1 
koeficijent, to je 4.900,00 kn, … da ne nastavi rečenicu. Ono što je poduzela kod 
slijedeće isplate plaće, zadužila je djelatnicu u granicama njenim sposobnosti i 
mogućnosti, koja je početkom petog mjeseca zaposlena u Gradu Buzetu da izvuče 
podatke koji su bili relevantni i složile su izvješće. Službenik je kažnjen sa 
stimulacijom za prošli mjesec, djelatnica je nagrađena sa 5 prekovremenih sati za 
ono što je odradila. To je u ovom trenutku, za sve dalje misli da je potrebno s obzirom 
na eventualne neke nedorečenosti pravilnika i nekakve pravne dileme u cijelom tom 
postupku zaista razmotriti upute za postupanje. Rekla bi čak i u nekakvom 
zatvorenom… Vezano uz cijenu otpada, u tijeku su nekakvi pregovori, cilj je da se, 
cijena još uvijek nije konačno definirana, bez obzira što se priča i isto tako mi 
nemamo osnova za donijeti onaj famozni cjenik kao što ga nije donio ni Grad Pazin 
za sebe i svoje susjedne općine. Vezano uz cestu, neposredno uz Pivovaru, njenu 
sanaciju i dovođenje u red, definitivno ćemo poslati komunalnog redara i požuriti 
izvođača. Vezano uz odvodni kanal prema Sv. Martinu, ide zbijanje terena, njegova 
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stabilizacija i onda bi trebala ići javna rasvjeta, odnosno barem njen podzemni dio.  
Znači obzirom da se radi o temeljima za stupove od 11 m visine koji su 1,2 x 1,20 i 
koji bi praktički trebali biti jednim dijelom podvučeni i pod budući nogostup. Rasvjeta 
prva faza koja uključuje samo podzemni dio plus temelji i betoniranje, znači stopa za 
fiksiranje podzemnog dijela stupa sa kabliranjem za dio od autobusnog kolodvora, 
znači nastavak na postojeću rasvjetu rotora do skretanja do kapelice za Sv. Martin bi 
iznosila negdje oko 300.000,00 kn. Šezdesetak metara nogostupa koji će ostati 
neasfaltirani nakon što Hrvatske vode riješe dio koji je iznad vodotoka iznosi negdje 
cca. 100.000,00 kn naših sredstava, za rasvjetu smo za jedan od ta dva troška sitno 
predvidjeli u proračunu no to nije dostatno za riješiti jedno i drugo. To su cijene u 
ovom trenutku. Lomili smo se kod projektnog zadatka da li ćemo osvjetljavat cijelu 
prometnicu, da radimo rasvjetu kao gradske ulice ili ćemo osvjetljavat pješačku stazu 
tj. nogostup. Međutim pošto je trend širenja naselja prema tamo logično je da se ide 
sa stupovima kakvi su do rotora i kakvi su u nastavku prema željezničkoj stanici. To 
je standard cestovne rasvjete po pravilima struke. Vezano uz objedinjene nabave, 
uštede se definitivno postižu objedinjenim nabavama, no međutim pošto je ona sada 
trenutno jedina koja ima certifikat za javnu nabavu u Gradskoj upravi, često je 
povlačila to pitanje i uvijek je odgovor bio sličan, da se na neki način pomogne i 
potiče jednim manjim dijelom i domaće poduzetnike. Možda se neke sitnice, neke 
usluge plate malo više, ali se neki gospodarski subjekti na račun toga održavaju na 
životu. Za neke stvari za koje nemamo lokalnog interesa, kao što je električna 
energija i sl. imali smo ponude od nekih potpornih poduzetničkih institucija koji to 
pripremaju na razini cijele države pa do nekakvih lokalnih, regionalnih, pa se 
razmišlja i na razini grada i šire, mi komunalno poduzeće dom i itd. da se ide na 
objedinjenu, obzirom je to onda puno veća količina potrošenih kilovata s nadom da 
ćemo dobiti jeftiniju energiju. U tom djelu ćemo sigurno ići na neki tip objedinjavanja, 
a koji će to sada biti ne zna. U problemima smo mi možda nešto manjim, kao Grad i 
pojedine Gradske ustanove. Imamo ogromno povećanje električne energije, kao 
recimo na uređaju za pročišćavanje otpadnih voda koji je već trebao dio novog 
preustroja, sustava odvodnje, a ostaje nama recimo na neki način na teret. Vezano 
uz energetsku obnovu Sportske dvorane, u projekt je uključena zamjena kompletne 
stolarije, fasade, fotonaponska elektrana, za samoopskrbu objekta, eventualno 
nekakvo preispitivanje oko izvora grijanja. Vezano uz  prijavu zelenog prstena Starog 
grada bila je predviđena šetnica, mi smo to nazvali biciklističkom stazom, no to je 
kružna staza oko Starog grada koja se spaja na postojeće kolne i pješačke postojeće 
ceste koja bi bila i za pješake i bicikliste, sa odmorištima, klupicama. Cilj je bio 
„progurati“ prvenstveno projektnu dokumentaciju i troškove sanacije najkritičnijih 
dijelova zidina, to je bilo težište, i uređenje komunalnih vrtova. Ta bi šetnica s jedne 
strane bila na neki način povezana s zelenom tranzicijom kao jedan prostor u kojem 
ćeš imati nekakve komunalne vrtove, s druge strane samonapajajuće izvore rasvjete, 
klupice i sl. Vezano uz Drvoplast, možda je krivo bila shvatila, na jednoj od 
prethodnih sjednica gradonačelnik je rekao da je nešto negdje intervenirao, Davor 
Prodan rekao je da je nešto bolja situacija s bukom, te je možda krivo shvatila da 
radni sastanak nije potreban. Smatra da nije problem, također čuje buku u Veroni, 
održati će se radni sastanak.  

Davor Prodan predlaže da peteročlani sastav iz sve tri ulice idu na prijateljski 
razgovor, te bi na licu mjesta provjerili o čemu se radi  i eventualno donese zaključak 
i o istome, kao informaciju, obavijestimo Gradsko vijeće.  

Davor Prodan moli informaciju o Vrsaru? 
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Anica Milković Grbac iznosi da smo za sada u fazi onoga što je vidljivo u 
samom proračunu Grada Buzeta, a to je da smo predvidjeli sredstva za novelaciju 
idejnog  rješenja, to je prvi korak, da se nakon toga nađemo i usuglasimo da li to ide 
u pravom smjeru, te nakon toga može se dalje. U tom smjeru razgovarali smo i sa 
školom, i o financijskim i organizacijskim problemima koji bi nas dočekali, a škola je 
iznijela i neke mogućnosti.  

Nenad Šćulac izražava nezadovoljstvo nekim od odgovora koje je dobio, ne 
možemo se vremenski ograničavati, naročito kada se sve svodi na duga, dugotrajna 
lirska objašnjenja umjesto da se kratko i jasno odgovara na pitanja, tako da ovdje mi 
čujemo sve i svašta osim onoga što smo pitali, i to se događa iz sjednice u sjednicu. 
Ne zna, možda nekada treba pomoć da pojasnimo što je bilo pitanje, pa da se i 
dobije odgovore na ta pitanja, jer se to neprestano događa. Prvo i osnovno što se 
tiče Špadića, nije njegova tema ali mora reći, moli da se ne stavljaju kruške i jabuke u 
istu vreću. Situacija Pazina sa Špadićima i situacija Buzeta sa Vrsarom je potpuno 
različita što se tiče vlasništva i poprilično različito što se tiče naravi zemljišta, tako da 
je tu jako teško se uopće pozivati na Špadiće jer je priča potpuno drukčija, govorimo 
o odmaralištima. Druga stvar postavio je pitanje za cestu ispod Pivovare, pa ga 
zanima zašto prolaze dva mjeseca, tko vodi brigu o gradskoj imovini da to nije 
riješeno odmah. Jasno je da će se riješiti, uskoro je auto utrka pa sva sreća da će to 
pomoći da se riješi u protivnom bi trajalo sigurno još pet, šest mjeseci. Vezano uz 
svečanu sjednicu, sasvim jasno je rekao gradonačelniku, osobne želje ljudi, svi 
volimo i želimo poštovati, uvijek je dobro kada se poštuje, ponovno će pitati zbog 
čega Grad Buzet, gradonačelnik grada Buzeta prosjači novac za nešto što je izravno 
vezano uz svečanu sjednicu za koju je novac osiguran u proračunu? Jednostavno to 
ne može razumjeti, ponoviti će ponovno kada vam nešto netko daruje besplatnog 
ručka nema, a sve ostale priče nemaju nikakve veze sa stvarnošću i ne drže vodu. 
Vezano uz cijenu otpada, pitao je sasvim jasno što to točno znači za građane grada 
Buzeta? Kako on ima te informacije ili nema, i to se potpuno pogriješilo pa se 
pokušava napadati tko je to njemu rekao ili ne, činjenica je da je to dogovoreno, a 
činjenica je isto tako da je Kaštijun u vlasništvu Grada Pule, Istarske županije, da svi 
plaćaju kredite za taj isti Kaštijun, a uprava Kaštiuna može donijeti odluku koju želi, ta 
odluka će se prenijeti na sve nas jer se otpad neće voziti na Marišćinu ni nigdje već 
isključivo na Kaštijun. Njegovo pitanje je sasvim precizno bilo što to točno znači za 
građane grada Buzeta ako se to tako dogodi, odluka je navodno donesena, koliko će 
se povećati cijena otpada, te projekcije postoje? Isto tako zna da je naša direktorica 
KD Park, jedan od vaših stupova, bila na jednom od tih sastanaka i izuzetno 
iznenađena i šokirana time što ona jako dobro zna što to za nas znači, a onda bi 
trebao znati i gradonačelnik ovog grada jer je to njegov posao. Mora reći da mu je 
fascinantno bilo obrazloženje da je komunalni redar rekao, koliko mene plaćaju ja još 
i puno radim.  

Damir Kajin iznosi da nije tako rečeno. 
Nenad Šćulac iznosi da svi mi imamo plaću kakvu imamo, svi mi smatramo da 

bi naša plaća trebala biti veća, ali eto dobijemo na kraju mjeseca koliko dobijemo, 
ako smo zadovoljni radimo i dalje taj posao, ako možemo naći neki bolji nađemo neki 
drugi. Ako se dalo komunalnom redaru nalog, ako je gradonačelnik dao nalog, ne 
zna gdje je ovdje problem, gdje to prestaje? Jedan je u mirovini, pa ga se neće 
opterećivati, drugi je do.., uzimamo vanjske tvrtke da nam popisuju imovinu, gdje 
ćete opet skupljat podatke i dodavati, gdje to sve zajedno prestaje? To ne može 
shvatiti.  



20 

 

Damir Kajin vodi i voditi će računa o svakoj kuni u ovome gradu. Ako se netko 
tako revnosno ponaša prema javnom novcu onda su to njegove pročelnice, a odmah 
iza njih i on. Što se tiče Korada, Korado je maksimalno korektan, maksimalno 
savjestan, izuzetno radišan, profesionalan, potplaćen, nikada neće reći ne i netko 
njegov posao neće odraditi, ali zbog možda poznavanja prilika u ovom gradu tj. 
Gradskom vijeću nije se želio javiti, a možda ga nismo mogli ni natjerati da sudjeluje 
u radu vijeća. On je čovjek koji radi ne samo osam sati nego odradi svoj posao u 
osam sati i davati će se zasigurno i ubuduće ovome gradu. Ima maksimalno 
povjerenje u njega i to želi podcrtati i želi vjerovati da je to mišljenje 90% građana 
Grada Buzeta. Kaštijun, možda riješi Motovun, ne zna, mi se borimo na naše načine, 
volio bi da nam pomognete.  

Nenad Šćulac obraća se g. Kajinu i iznosi da gubi živce bez potrebe,  
gradonačelnik ste grada Buzeta i imate svoj posao, točno zadatke koji bi vam trebali 
biti jasni, ne zna radi čega se ljuti kad mu netko postavi pitanje. Motovun se spominje 
neprestano, ovo je 27 put i ovo je razlog isključivo zašto sada konačno mora reći. Do 
vašeg mišljenja ne držim zato što znam da ste vi od prije, zapravo da uvijek na svako 
pitanje na svaku kritiku odgovarate agresijom što prljavije možete jer je to vaš stil i 
vaš način rada, vi ste na toj prljavosti odgovaranja ljudima zapravo izgradili karijeru i 
to je razlog zašto ga nije briga za vaše mišljenje i ne vrijeđa ga, ali mora radi ljudi s 
kojima radi. U Općinskoj upravi u Motovunu s njim radi, odnosno ima ih ukupno 5 
ljudi s područja grada Buzeta, svaki mjesec se uplaćuje porez na dohodak, prirez na 
poreze na dohodak koji je od prilike vaše mjesečne naknade. Osim toga buzetske 
tvrtke rade u Motovunu, obrtnici rade, Buzet i Motovun su jako blizu, na neki način 
upućeni jedno na druge i ta suradnja je izuzetna. Evo i članica vijeća je tu koja tamo 
radi, ne zna radi čega vi nalazite za shodno cijelo vrijeme na svakoj sjednici vrijeđati 
mjesto gdje radi. Ta suradnja je izuzetna, u Motovunu ima 300 000 posjetitelja svake 
godine, pet restorana koji rade, za razliku od Buzeta u kojem nema ni jednog 
restorana, u starogradskoj jezgri govori. U starogradskoj jezgri isto tako postoje 
problemi od kojih imamo deset godina iskustva, a vi ga uopće nemate, isto tako će 
podsjetiti da g. Pahović, kojeg ste danas spomenuli, 2013. godine vam je ispunjavao 
izborne obrasce jer niste bili u stanju ni to napraviti i to je vaša zahvala svemu. On je 
u ovom Gradskom vijeću i drago mu je da može pomoći svojim znanjem i iskustvom, 
nema ovdje ni nekretnine koje treba urbanizirati, nema nikakvu tvrtku koju treba 
pomoć gradskim novcem, a nema ni zemlju u obuhvatu gradskih investicija kao neki 
da bi ovdje bio osobno zainteresiran. Dakle nema ovdje nikakva interes, ovdje je kao 
vijećnik i želi svoje znanje pružiti ovom gradu i napraviti najbolje što je moguće. 
Između Motovuna i Buzeta postoji jedna izuzetna, recimo dobra suradnja i među 
ljudima i među tvrtkama. Prošli ste put rekli da je Općina Motovun jedna od najgorih u 
svemu, čime zapravo vrijeđate sve, ta je suradnja dobra, drago mu je da je, upućeni 
smo jedni na druge, molim vas da prestanete jer ste izuzetno bezobrazan, prljav i 
agresivan čovjek. Ako se ne možete nosit s kritikama podnesite ostavku, radite nešto 
drugo, obilazite oštarije, dosta je bilo s time.  

Damir Kajin i Nenad Šćulac dobacuju si iz klupa.  
Davor Prodan smatra da rasprava nije na odgovarajućem nivou. Moli 

pročelnicu Elenu Grah Ciliga da sazove sastanak u vezi svečane sjednice Gradskog 
vijeća te predlaže da dođu svi predstavnici stranaka, da se prođe kompletan 
protokol? Moli gradonačelnika da ne vrijeđa građane drugog grada, g. Šćulac ima 
pravo, ne brani ga sada, ali zaista nije korektno, prijatelji su mu oba dvojica ali smatra 
da treba držati neku razinu.  
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TOČKA 5. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika 

o stipendiranju učenika i studenata 
 
 

  Elena Grah Ciliga obrazlaže prijedlog.    
 Rasprave nema te se uz 11 glasova „za“ i 1 glas „suzdržan“ donosi slijedeći  
 
 

ZAKLJUČAK  
 

Donosi se  Pravilnik o izmjenama i dopunama Pravilnika o stipendiranju 
učenika i studenata. 

 
 

Davor Prodan proglašava pauzu od 15 min.  
Nakon pauze nastavlja se rad sjednice. 

 
Davor Prodan iznosi da je komunicirao sa podpredsjednikom vijeća g. Elvisom 

Černeka te predlaže da se sastanu on i podpredsjednici vijeća Elvis Černeka i 
Vedran Majcan nakon svečane sjednice Gradskog vijeća do slijedeće sjednice 
Gradskog vijeća koja će biti pretpostavlja u listopadu, da još jednom zajedno prođu 
poslovnik i utvrde na koji način će dalje voditi sjednice. Pogriješio je, odnosno nije 
pogriješio već je pustio 10 minuta repliku i odgovore više nego što je trebao, iako mu 
poslovnik to dozvoljava, međutim želi suglasnost svih u vodstvu Gradskog vijeća na 
način na koji ćemo raditi.   

 
TOČKA 6.  

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o dodjeli javnih priznanja Grada 
Buzeta za 2022. godinu 

 
Leana Petohleb Krota u ime odbora obrazlaže prijedlog.  
Otvara se rasprava.  
Davor Prodan iznosi da se održao međustranački sastanak o čemu će gđa, 

Michela izvijestiti. 
Michela Blagonić iznosi da je zatražila konzultacije sa predsjednikom 

Gradskog vijeća i predsjednicima klubova u Gradskom vijeću da se razmotri još 
jedna dodjela nagrda. Naime, temeljem članka 18. stavka 2. Odluke o dodjeli javnih 
priznanja predlažu Gradskom vijeću da se IDZ Ispostava Buzet dodjeli Godišnja 
nagrada Grada Buzeta uz slijedeće obrazloženje.  

Temeljem članka 18. stavka 2. Odluke o dodjeli javnih priznanja predlažemo 
Gradskom vijeću da IDZ – Ispostava Buzet dodjeli Godišnju nagradu Grada Buzeta.  

Na javni poziv za predlaganje kandidata za javna priznanja Grada Buzeta za 
2022. godinu objavljen dana 14. lipnja 2022. godine među ostalim kandidaturama 
pristigao je i prijedlog IDZ kojim se predlaže Gradskom vijeću da uruči javno 
priznanje Ispostavi Buzet za doprinos u djelovanju uslijed Corona krize. 

Budući da je prijedlog IDZ odbijen iz formalnih razloga, odnosno temeljem 
članka 14. stavak 1. koji glasi: “Pravo podnošenja prijedloga za dodjelu priznanja 
Grad Buzet imaju fizičke i pravne osobe s prebivalištem odnosno sjedištem na 
području Grada Buzeta“, taj je prijedlog odbijen. Predlažemo da temeljem članka 18. 
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stavka 2. iste odluke koji glasi: “Iznimno od općih rokova koji se određuju 
Poslovnikom o radu Gradskog vijeća, pravo na pravovremenu dostavu konačnog 
prijedloga iz članka 14. stavak 1. ove Odluke i njegovih prijedloga koji zajednički čine 
materijal za predloženu točku dnevnog reda na sjednici Gradskog vijeća ostvaruju 
članovi Gradskog vijeća“, tako da predlažu Gradskom vijeću Grada Buzeta da dodjeli 
Godišnju nagradu Grada Buzeta Ispostavi Buzet. Čita obrazloženje IDZ kojeg su 
podnesli kao prijedlog za dodjelu priznanja. 

 Davor Prodan iznosi da bi kao predlagatelj bio Gradsko vijeće, smatra da je 
prijedlog opravdan, te da bi ga trebali prihvatiti. 

Rasprave nema te se jednoglasno uz 12 glasova „za“ donosi  
 

ZAKLJUČAK  
 

Donosi se Odluka o dodjeli javnih priznanja Grada Buzeta za 2022. godinu.  
 
 

TOČKA 7. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Rješenja o imenovanju stručnog povjerenstva 

radi dodjele koncesije za obavljanje dimnjačarskih poslova 
 
 

Anica Milković Grbac obrazlaže prijedlog.  
Otvara se rasprava. 
Michela Blagonić postavlja pitanje da li se Odbor za izbor i imenovanja i 

administrativne poslove treba sastati desetak minuta, pošto Gradsko vijeće donosi 
rješenje?  
  Davor Prodan proglašava pauzu od 10 min.  

Nakon pauze nastavlja se sa radom sjednice.  
Davor Prodan iznosi da se na temelju intervencije Michele Blagonić sastao 

Odbor za izbor imenovanje i administrativne poslove i potvrdilo točku dnevnog reda.  
Rasprave nema te se jednoglasno donosi uz 12 glasova „za“ slijedeći  

 
ZAKLJUČAK  

 
 Donosi se Rješenje o imenovanju stručnog povjerenstva radi dodjele koncesije 
za obavljanje dimnjačarskih poslova. 

 
TOČKA 8.  

Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti za 
potpisivanje Ugovora o neposrednom sufinanciranju projekta korištenja 

obnovljivih izvora energije 
 

Elena Grah Ciliga obrazlaže prijedlog.  
Otvara se rasprava. 
Damir Kajin iznosi da su dobivena sredstva za 4 fotopanela, 97.092,00 kn 

nepovratno za vatrogasni dom, od 242.730,00 kn, Park je dobio 130.176,00 kn 
nepovratno od traženih 282.940,00 kn. Dom umirovljenika 268.337,00 nepovratno do 
traženih  670.843,00 kn, i isto toliko vrtić 268.337,00 kn nepovratno od 670.843,00 kn 
traženih. Ukupno nepovratno smo dobili 746.948,00 kn, znači 40% od traženih 
1.867.356,00 kn. Sada se razmatra situacija oko PDV-a, očekuje da će o tome vlada 
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odlučivati već na idućoj sjednici. Prijedlog je, kada će se poslati u saborsku 
proceduru ne zna, ali odluka se očekuje jednoglasna što je moguće prije. Kažu da se 
te investicije vraćaju u roku od 2-3 godine, po ovoj cijeni neki kažu i prije tri godine. 
Ono što je jasno i izvjesno, nije još stigao ugovor i za osnovnu školu, izradili smo sve 
projekte i uvjeren je da 99% dobivamo i za Srednju školu. Možemo slobodno govoriti 
o mogućih traženih 3 mil. kuna x 40% negdje oko 1,2 mil. kn plus PDV to je 1,5 mil. 
kuna. Da li će vlada izlaziti u susret i dodatnim sredstvima, ne zna, ali misli da se u to 
moramo upustiti. Računao je da sa prodajom onih 1 ha na Nugljanskom krasu, kod 
Genetskog centra za što smo dobili 507.000,00 kn, da bi nam, neće reći, bilo 
dovoljno, ali u najmanju ruku relativno dostatno. Te projekte mi moramo realizirati u 
roku od 18 mjeseci. Projekt moramo platiti mi. Županija će na sebe preuzeti Osnovnu 
i Srednju školu jer su osnivači. Jedini u Istri koji su iskoristili ovu mogućnost bio je 
Grad Buzet. Ono što je isto tako bitno naglasiti, da smo u petak nakon vladine 
sjednice u četvrtak 25.08. dobili i mogućnost da se pri HBOR-u zadužimo na iznos od 
3,5 mil. kn, a sve s ciljem zamjene lampadina LED lampama. Nije znao šta će se 
dešavati u svijetu no zna da naprosto alternativna energija u ovom trenutku nema.  
Mi za razliku od naših ustanova i TD koji ugovore moraju zaključiti sa HEP-om do 
kraja ove godine, možemo zaključiti do 31.03.2023., tako da ćemo svo ovo vrijeme 
plaćati struju po cijenama iz 2019. godine. Cijena je danas rekordno visoka, pročitao 
je da i EU priprema određene programe, regulatorni je okvir u EU takav da cijena 
električne energije ovisi o cijeni najskupljeg elementa koji se upotrebljava u njezinoj 
proizvodnji. S obzirom na to da je to trenutačno plin, rastuće cijene plina automatski 
povlače za sobom rast struje itd., i to je postalo neizdrživo za ekonomije Austrije, 
Njemačke i ostalih i tu se mora nešto učiniti. Vjeruje da će i RH slijediti tu logiku. 
Dobro je to da smo u realizaciju svega toga krenuli prošle godine negdje u 7.-8. 
mjesecu, da nismo, ne bi mogli biti dva koraka ispred ostalih i iskoristiti tu priliku, a 
ovom prilikom poziva i građane da u što mogućem većem obimu razmišljaju o 
fotopanelima. Predlaže, ali treba vidjeti kakva će biti sredstva, da se na Griži tj. 
smetlištu, izgradi fotonaponska elektrana. Postupak pokreće i vodovod i oni 
razmišljaju da u svojim krugovima, jer je to industrijsko zemljište, oko rezervoara, oko 
prvih zaštićenih zona, plus na jezeru postave plutajuće panele, i da mogu doći do čak 
80 mwh gotovo nestvarno. Smatra da to moramo realizirati relativno brzo, nama 
dolaze sutra u Grad prvi, pa u petak, i moramo maksimalno se angažirati. 

Davor Prodan podržava prijedlog, hvalevrijedna je inicijativa, te se duboko 
nada da će i Srednja škola instalirati solarne panele, da postoji i za to mogućnost.  

Nakon rasprave jednoglasno uz 12 glasova „za“ donosi se  
 

ZAKLJUČAK 
 

Donosi se Zaključak  o davanju prethodne suglasnosti za potpisivanje 
Ugovora o neposrednom sufinanciranju projekta korištenja obnovljivih izvora 
energije 

 
 Sjednica je zaključila sa radom u 22,30 sati. 
 
 
ZAPISNIK VODILA                  PREDSJEDNIK  

 GRADSKOG VIJEĆA 
         Tatjana Merlić                                                                   Davor Prodan  

 


